
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 29.3.2023 
 

Prítomní členovia: Bachratý, Boško, Dubovec, Gonda, Kostolný, Malichová, Mulík, Olešnaníková, 

Pančíková,  Segeč, Šotek, Tarábek, Uramová, Varga, Vrábel 

Neprítomní členovia: Dobrovič, Kolok, Marušincová, Moravčík, Ružbarský, Ševčík, 

Hostia: Kršák, Lendel, Márton, Rešetková, Bachratá 

 

Program rokovania: 

1. Voľba predsedu AS FRI UNIZA. 

2. Voľba tajomníka AS FRI UNIZA. 

3. Voľba zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA. 

4. Voľba členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre voľby do AS UNIZA. 

5. Schválenie smernice č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia a informatiky. 

6. Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“. 

7. Rôzne. 

 

Prvé zasadnutie AS FRI v novom funkčnom období členov zamestnaneckej časti od 29.3.2023 otvoril p. Varga 

ako predseda AS FRI v predchádzajúcom funkčnom období. Bývalým členom zamestnaneckej časti AS FRI 

poďakoval za ich činnosť, následne privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je uznášaniaschopný 

s počtom prítomných členov 13. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a prostredníctvom 

aplikácie MS Teams.  

 

P. Varga predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Voľba predsedu AS FRI UNIZA. 

Za kandidáta do funkcie predsedu AS FRI bol navrhnutý p. Varga, ktorý kandidatúru prijal. Ďalší kandidáti 

neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 13, hlasovalo: 13 

1. Ing. Michal Varga, PhD. (Počet hlasov: 13) 

 

Uznesenie č. 2023/6: AS FRI UNIZA zvolil za predsedu AS FRI UNIZA Ing. Michala Vargu, PhD. 

 

2. Voľba tajomníka AS FRI UNIZA. 

Predseda AS FRI vyzval prítomných členov, aby navrhli kandidátov na tajomníka AS FRI UNIZA. Za 

kandidáta do funkcie tajomníka AS FRI bola navrhnutá p. Olešnaníková, ktorá kandidatúru prijala. Ďalší 

kandidáti neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 13, hlasovalo: 13 

1. Ing. Veronika Olešnaníková, PhD. (Počet hlasov: 13) 

 

Uznesenie č. 2023/7: AS FRI UNIZA zvolil za tajomníčku AS FRI UNIZA Ing. Veroniku 

Olešnaníkovú, PhD. 

 

3. Voľba zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA. 

Predseda AS FRI vyzval prítomných členov, aby navrhli kandidátov na zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA. Za 

kandidáta do funkcie zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA bol navrhnutý p. Bachratý, ktorý kandidatúru prijal. 

Ďalší kandidáti neboli navrhnutí. Členovia AS FRI nemali pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 14, hlasovalo: 14 

1. RNDr. Hynek Bachratý, PhD. (Počet hlasov: 13) 

 

Uznesenie č. 2023/8: AS FRI UNIZA zvolil za zástupcu v RVŠ za FRI UNIZA RNDr. Hynka  

Bachratého, PhD. 



4. Voľba členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre voľby do AS UNIZA. 

Predseda AS FRI predložil návrh členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre voľby do AS UNIZA. 

V diskusii v súvislosťami do volieb do AS UNIZA upozornili p. Tarábek a p. Bachratý na nesúlad výkladu 

pojmu „člen akademickej obce“. Predseda AS FRI prezentoval senátorom výklad, ktorý zaslala vedúca 

právneho oddelenia UNIZA. Ku kandidátom nemali členovia AS FRI pripomienky, za predložený návrh 

hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 14, hlasovalo: 14 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Ing. Veronika Olešnaníková, PhD. 14 0 0 0 

Mgr. Jana Uramová, PhD. 13 0 1 0 

 

Uznesenie č. 2023/9: AS FRI UNIZA zvolil za členov pre doplnenie miestnej volebnej komisie pre 

voľby do AS UNIZA Ing. Veroniku Olešnaníkovú, PhD. a Mgr. Janu Uramovú, PhD.  

 

5. Schválenie smernice č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia a informatiky. 

P. dekan prezentoval smernicu č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia a informatiky. Zhrnul proces, ktorý 

prechádzal vytvoreniu štatútu. Spolu s p. Vargom informovali o pripomienkach a forme ich zapracovania do 

výslednej podoby smernice. Predseda AS FRI predložil materiál na schválenie. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 14, hlasovalo: 14, za: 13, proti: 1, zdržal sa: 0. 

 

Uznesenie č. 2023/10: AS FRI UNIZA schvaľuje smernicu č. P_FRI_01 Štatút Fakulty riadenia 

a informatiky v predloženom znení. 

 

6. Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“. 

P. dekan informoval o stave materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“. Pracovnú 

verziu mali senátori k dispozícii k aktuálnemu zasadnutiu. Finálna verzia bude predložená a odprezentovaná 

na najbližšom zasadnutí AS FRI. P. dekan požiadal senátorov, o pripomienkovanie materiálu. Na zasadnutí 

neboli k pracovnej verzii pripomienky. 

 

7. Rôzne. 

- P. Varga informoval o potrebe zosúladenia dokumentov „Zásady volieb do Akademického senátu FRI“ a 

„Rokovací poriadok Akademického senátu FRI“ s aktuálnymi smernicami a so zákonom o VŠ. 

Aktualizované dokumenty budú predložené na schválenie na najbližšie zasadnutie AS FRI. 

- P. Dubovec požiadal o vhodnú úpravu stromov pred hlavnou budovou fakulty. V súčasnosti zasahujú do 

označenia fakulty. Rovnako upozornil na brezu na parkovisku, ktorá môže poškodiť autá a trolejové vedenie. 

P. Bachratý vyzval, aby sa k úprave stromov pred hlavnou budovou FRI otvorila diskusia v akademickej obci. 

Namiesto výrubu navrhol umiestniť logo fakulty na vhodnejšie miesto. P. dekan požiada OHS o vyjadrenie 

a riešenie s ohľadom na zachovanie stromov. 

- P. Dubovec tiež poukázal na neaktuálnosť a vizuálne nedostatky billboardu umiestneného na aule fakulty. 

P. prodekan Lendel informoval, že billboard sa aktualizuje každé 2 roky, v tomto roku sa bude aktualizovať. 

Peniaze získané za jeho umiestnenie sa využijú na rekonštrukciu miestností na fakulte. 

- P. Malichová sa informovala, kto je zodpovedný za vodorovné dopravné značenie na parkovisku pred 

fakultou, nakoľko je ho potrebné obnoviť. P. dekan informoval, že peniaze na rekonštrukciu musí poskytnúť 

fakulta. Realizáciu opravy je možné vykonať počas aktivity jarné upratovanie okolia FRI. 

- P. Malichová sa ďalej informovala, kto je zodpovedný za čistotu vonkajších priestorov fakulty (terasy 

a schodiska). P. dekan informoval, že upratovačky, p. tajomníčka doplnila, že OHS vykoná jarnú údržbu 

vonkajších priestorov. 

- P. Bachratý a p. Tarábek v nadväznosti na rokovanie AS UNIZA konaného 20.3.2023 poukázali na procesné 

nedostatky schvaľovania dokumentov a smerníc na pôde UNIZA. V súčasnosti je preferované zasielanie 

dokumentov do komisií AS UNIZA aj ak sa jedná o dokument schvaľovaný v AS fakulty. Stanovisko komisii 



však nemá zaväzujúci charakter. Navyše komisie zriadené AS UNIZA nie sú voči fakulte a AS fakulty 

v žiadnom nadradenom vzťahu, mali by slúžiť ako poradné orgány. P. Tarábek ďalej poukázal na časovú 

a odbornú náročnosť posúdenia materiálov. Predseda AS FRI vyzval senátorov o zostavenie pripomienok, aby 

o nich bolo možné rokovať a prijať prípadné stanovisko na najbližšom zasadnutí AS FRI. 

-P. Bachratý informoval o najbližšom zasadnutí RVŠ, ktoré sa bude konať 30.3., a na ktorom bude 

predstavený dlhodobý zámer MŠVVaŠ pre VŠ na obdobie rokov 2023-2028. P. prodekan Márton požiadal p. 

Bachratého, aby ho informoval o záveroch dokumentu, ktoré sa týkajú internacionalizácie alebo mobilít. P. 

Bachratý informoval, že bude informovať o záveroch a uzneseniach zo zasadnutia.-P. Tarábek poukázal na 

problém s nízkou účasťou senátorov na rokovaniach AS FRI. Navrhol, aby sa stanovil fixný termín konania 

zasadnutí AS FRI a  členom zamestnaneckej časti AS FRI sa tento čas v rozvrhu zablokoval. P. Varga pripraví 

dotazník pre získanie vhodného termínu, aby mohol byť poskytnutý úväzkárom jednotlivých katedier pri 

zadávaní požiadaviek na blokáciu rozvrhu od nasledujúceho akademického roku. Senátori taktiež poukázali 

na nepravidelnú účasť senátorov za ŠČ AS FRI. P. Mulík informoval, že problém je najmä motivácia členov 

v súvislosti s prerokovávanými bodmi. P. Tarábek a p. Bachratá navrhli budovať povedomie o práci senátora 

za ŠČ AS FRI na vhodných predmetoch 1. ročníka bakalárskeho štúdia poukazovaním na pozitívne výsledky 

práce. P. prodekan Lendel odporučil predsedovi ŠČ AS FRI p. Šotekovi vytvoriť vhodné diskusné fórum. P. 

Mulík informoval o využití aplikácie Discord na tieto účely. P. dekan pripomenul, že novela zákona o VŠ 

v istej forme zachovala samosprávny charakter akademického prostredia, je preto dôležité, aby ostali orgány 

samosprávy funkčné. P. Tarábek navrhol, aby bola do procesu šírenia povedomia o práci v orgánoch 

akademickej samosprávy zapojená aj ŠRVŠ. 

 

Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

a počtov prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 29.3.2023 Zapísal: M. Varga 

 Schválil: M. Varga 


